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  Τα ουδέτερα ουσιαστικά που τελειώνουν σε –ο γράφονται με όμικρον (ο). 
 

π.χ. το δέντρο, το άλογο, το χωριό 
 

 

 Τα ουδέτερα ουσιαστικά σε –ο είναι οξύτονα, παροξύτονα και προπαροξύτονα. 
 

π.χ.  το νερό  (οξύτονο), το  γραφείο (παροξύτονο), το  θέατρο (προπαροξύτονο) 
 

  Όλα τα οξύτονα και παροξύτονα ουδέτερα σε –ο τονίζονται σε όλες τις πτώσεις 

και των δύο αριθμών όπου τονίζονται στην ονομαστική του ενικού. 

π.χ. το κιλό, του κιλού – τα κιλά, των κιλών 
 

  Τα προπαροξύτονα ουδέτερα σε –ο που είναι σύνθετες λέξεις τονίζονται σε 

όλες τις πτώσεις και των δύο αριθμών όπου τονίζονται στην ονομαστική του 

ενικού. 
 

π.χ. το λυκόσκυλο, του λυκόσκυλου – τα λυκόσκυλα, των λυκόσκυλων 
 

 Όλα τα υπόλοιπα προπαροξύτονα σε –ο κατεβάζουν τον τόνο κατά μια συλλαβή 

στη γενική του ενικού και του πληθυντικού. 
 

π.χ. το πρόσωπο , του προσώπου - τα πρόσωπα , των προσώπων 

 
Κλίση Ουδέτερων Ουσιαστικών σε –ο 

 

                            Ενικός αριθμός 
ονομαστική το βουνό το πιάτο το άτομο το λυκόσκυλο 

γενική του βουνού του πιάτου του ατόμου του λυκόσκυλου 

αιτιατική το βουνό το πιάτο το άτομο το λυκόσκυλο 

κλητική -  βουνό - πιάτο - άτομο - λυκόσκυλο 

Πληθυντικός αριθμός 

ονομαστική τα βουνά τα πιάτα τα άτομα τα λυκόσκυλα 

γενική των βουνών των πιάτων των ατόμων των λυκόσκυλων 

αιτιατική τα βουνά τα πιάτα τα άτομα τα λυκόσκυλα 

κλητική - βουνά - πιάτα - άτομα - λυκόσκυλα 
 

 

 

 

            Ενότητα 4 : Ο κόσμος γύρω μας 

         Πώς υιοθετήσαμε ένα κομμάτι γης 1 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
  

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ONOMA: __________________ 

 

 

Ουδέτερα Ουσιαστικά σε - ο 
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1. Κλίνω τα ουσιαστικά : το φυτό, το μήλο, το τετράδιο.  

Ενικός αριθμός 

Ονομ.    

Γεν.    

Αιτ.    

Κλητ.    

Πληθυντικός αριθμός 

Ονομ.    

Γεν.    

Αιτ.    

Κλητ.    

 

2. Γράφω τη γενική του ενικού και πληθυντικού των παρακάτω ουσιαστικών. 

Ονομαστική     Γενική Ενικού          Γενική Πληθυντικού 

το πεύκο        ___________________        ___________________ 

το φαγητό       ___________________        ___________________ 

το θηρίο        ___________________        ___________________ 

το άλογο        ___________________        ___________________ 

το μαχαιροπίρουνο  ___________________        ___________________ 

 

3. Σχηματίζω φράσεις βάζοντας το δεύτερο ουσιαστικό στη γενική ενικού. 
 

οι ρίζες – το δέντρο   οι ρίζες του δέντρου 

ο διευθυντής – το σχολείο  ________________________________ 

το χρώμα – το έπιπλο   ________________________________ 

το τρίχωμα – το ζώο   ________________________________ 

η πλατεία – το χωριό   ________________________________ 

το κλάμα – το μωρό                    ________________________________ 
 

οι αποφάσεις – το συμβούλιο  ________________________________ 

Α σ κ ή σ ε ι ς 

 


